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Zápis z členské schůze spolku Liberecké 
gazely 

č. 01/18  

13. dubna 2018  

   
Přítomní: 13 členů z celkového počtu 19 členů – viz. prezenční listiny 
 

Program schůze:  

1. Zahájení schůze a schválení programu.  

2. Zpráva o hospodaření a majetku spolku pro rok 2017.  

3. Schválení účetní závěrky roku 2017 a rozpočtu roku 2018. 

4. Zpráva o činnosti spolku, zhodnocení sezony 2017/2018. 

5. Futsalista roku. 

6. Tréninky.  

7. GDPR – ochrana osobních údajů. 

8. Úkoly. 

Zápis 

1. Schůze byla svolána předsedou spolku Radkem Tomáškem. Ten členskou schůzi 
v 19:00 zahájil a přivítal všechny přítomné členy. Valné hromadě předsedal 
předseda Radek Tomášek, který ověřil, že je členská schůze schopná usnášet 
se, neboť je přítomno 13 členů, což je z celkového počtu 19 členů 68,4%. 
Členská schůze schválila program schůze. Členská schůze určila, že zápis napíše 
místopředseda Štěpán Hrdlička a správnost ověří Radek Tomášek. 

Hlasování: Přítomno 13 členů, lze usnášet se, pro 13 členů (100% přítomných) proti 0 členů (0% 
přítomných)   

2. Štěpán Hrdlička přednesl zprávu o hospodaření, seznámil členy s výdaji a příjmy 
sdružení. Členská schůze byla seznámena se zůstatky 

a) bankovního účtu: 34.442,12 Kč 

b) pokladny: 2.996 Kč. 

Spolek disponuje celkovými finančními prostředky ve výši: 37.408 Kč. 

Členská schůze schválila zprávu o hospodaření a majetku spolku za rok 2017 

Hlasování: Přítomno 13 členů, lze usnášet se, pro 13 členů (100% přítomných) proti 0 členů (0% 
přítomných)   



3. Štěpán Hrdlička předložil účetní závěrku roku 2017 a předložil rozpočet pro rok 
2018. Členská schůze schválila účetní závěrku roku 2017 a určila, že účetní zisk 
15.730 Kč bude ponechána ve spolku a zaúčtován do nerozděleného zisku 
spolku. Štěpán Hrdlička sdělil, že zisk v této výši byl plánovaný a byl způsoben, 
že kromě potisku na tréninková trička a míče nebylo pořízeno nic. Schůze 
schválila předložený rozpočet s plánovanými příjmy 49.000 Kč a výdaji 45.600 
Kč. 

Hlasování: Přítomno 13 členů, lze usnášet se, pro 13  členů (100% přítomných) proti 0 členů (0% 
přítomných)   

4. Radek Tomášek přednesl zprávu o činnosti spolku. Přednesl, že futsalový tým 
skončil na 1. místě Libereckého okresního přeboru. A z krajského futsalového 
poháru vyřadil prvoligový tým Démoni Česká Lípa. Uplynulá sezona byla 
bezesporu nejlepší ze všech 9 odehraných. 

Hlasování: Přítomno  členů, lze usnášet se, pro  13 členů (100% přítomných) proti 0 členů (0% přítomných)   

5. Futsalistou roku byl zvolen  Filip Henzl.  

6. Členská schůze souhlasí s pořádáním tréninků od května do září 2018.  

Hlasování: Přítomno 13 členů, lze usnášet se, pro 13 členů (100% přítomných) proti 0 členů (0% 
přítomných)  

7. Štěpán Hrdlička dle směrnice o ochraně osobních údajů GDPR upozornil na 
právo každého člena i nečlena, kdykoliv požádat nebýt zveřejněn na stránkách 
spolku, nebo být alespoň anonymizován. Žádný člen této možnosti na schůzi 
nevyužil.  

8. Členská schůze nedala žádné úkoly. 

 

V Oldřichově v Hájích dne 13. 4. 2018 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Štěpán Hrdlička  …………………… Ověřil: Radek Tomášek ………………………  
 
 
 
 
 
Příloha:  Prezenční listina ze dne 13. dubna 2018 



Prezenční listina valné hromady ze dne 13. dubna 2018 

 Radek Tomášek    

Štěpán Hrdlička    

Jaroslav Moc    

Aleš Tomášek  

Pavel Cechl  

Filip Henzl  

Lukáš Drzymala  

Radek Chomout  

Jan Burkoň  

Radek Abrahám  

Josef Sluťák  

Jan Lukeš  

Miroslav Šifta  

 


